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Številka: 900 - 69/2013 

Datum: 16. 12. 2013 

Z A P I S N I K 

 

35. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek 16. decembra 

2013, ob 13. uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

Sejo je na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta sklical in vodil dr. 

Štefan Čelan, župan Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravil prisotne na seji in ugotovil 

sklepčnost seje.  

Od 29 članov sveta je bilo na začetku seje prisotnih 23 svetnic in svetnikov, s čimer je na podlagi 

10. člena Statuta občine bila podana sklepčnost seje. Svet je na podlagi 1. odstavka 44. člena 

Poslovnika sveta lahko nadaljeval s sejo in veljavno sprejemal odločitve. 

Med sejo so se seje udeležili še Miran Meško ob 13.15 uri, Mirjana Nenad ob 13.25 in Gorazd 

Žmavc ob 13.30. 

Prisotni svetniki: 

Miroslav Luci, Marjan Kolarič, Helena Neudauer, Rajko Fajt, Mirko Kekec, Metka Jurešič, 

Milan Petek, Silva Fartek, Franjo Rozman, Mirko Vamberger, Milan Trol, Vlado Čuš, Gorazd 

Žmavc, Milan Krajnik, mag. Kristina Dokl, Stanislav Brodnjak, Branko Brumen, Dejan Klasinc,  

Miran Meško, Mirjana Nenad, Lidija Majnik, Milan Čuček, Emil Mesarič, Tatjana Vaupotič 

Zemljič, Vasja Strelec in Peter Pribožič. 

Svojo odsotnost s seje so v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta zaradi 

neodložljivih obveznosti predhodno napovedali Andrej Korpar, Aleš Štrafela in dr. Edvard 

Kenda. 

Na seji sveta so prisostvovali še: dr. Štefan Čelan, župan Mestne občine Ptuj, Ivan Vidovič, 

direktor občinske uprave, mag. Janez Merc, vodja Oddelka za splošne zadeve, mag. Stanko 

Glažar, vodja Kabineta župana, Tanja Farič, vodja Oddelka za finance in analitiko, Andrej Trunk, 

vodja Oddelka za GIK, Zdenka Bezjak, SOU občin Sp. Podravja, Zdenka Ristič, vodja Oddelka 

za NJS, Milena Turk, odgovorna urednica medija Ptujčan, Matej Gajser, Kabinet župana, Urška 

Fajt, Kabinet župana in mag. Sonja Žibrat, predsednica Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj. 

Na seji prisotni novinarji: Mateja Tomašič, Anemari Kekec, Majda Goznik, Katarina Klep - 

Černešek in Slavica Pičerko Peklar. 

 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za današnjo sejo je bilo predlaganih 15 točk možnega dnevnega reda, z dvema 

podtočkama v 13. točki in štirimi podtočkami v 14. točki. 

Pisno gradivo za sejo je bilo 5. 12. 2013 objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne občine 

Ptuj na naslovu www.ptuj.si, razen delnega gradiva za točki 8. in 9. ter gradiva za 14. a., b., c. in 

d. podtočko, ki je bilo objavljeno kasneje.                                                            

 

 

 

http://www.ptuj.si/


2 

 

Predlog za umik 5. točke iz dnevnega reda: 

Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola Karol Pahor Ptuj - skrajšani postopek 

 

V skladu z drugim odstavkom 31. člena Poslovnika sveta je župan predlagal umik 5. točke z 

vabilom predlaganega dnevnega reda, zaradi novo pridobljenih pravnih mnenj, ki vplivajo na 

vsebino odloka. 

V skladu s tretjim odstavkom 31. člena Poslovnika sveta, se zadeve katerih je predlagatelj župan, 

na predlog župana brez razprave in glasovanja umaknejo z dnevnega reda.  

 

Zaradi umika te točke z dnevnega reda, so se z vabilom predlagane točke ustrezno preštevilčile. 

 

 

Predlog za razširitev dnevnega reda z novo 7. točko:  

Na podlagi četrtega odstavka 31. člena Poslovnika sveta, je župan predlagal razširitev z vabilom 

predlaganega dnevnega reda z novo 7. točko, ki glasi: 

Predlog Sklepa o ravnanju s stvarnim premoženjem v lasti Mestne občine Ptuj 

 

Po preteku sklica seje se je ugotovilo, da si lahko s pravilno opredelitvijo načina uporabe (najem) 

Dominikanskega samostana, Mestna občina Ptuj povrne že plačani davek na dodano vrednost za 

I. fazo obnove in predvideni davek za II. in nadaljnje faze. 

 

Pisno gradivo je bilo predloženo v obravnavo Odboru za finance, Odboru za socialno varstvo, 

zdravstvo in kulturo, Odboru za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in 

Odboru za gospodarstvo, ki so razširitev dnevnega reda tudi podprli. 

Statutarno pravna komisija je ocenila, da so v skladu s poslovnikom sveta izpolnjeni pogoji za 

razširitev dnevnega reda. 

 

Ker nobena svetniška skupina in ne svetniki posamezniki niso nasprotovali predlogu za razširitev 

dnevnega reda, je predsedujoči podal predlog na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 21 prijavljenih h glasovanju  z 

večino glasov (ZA-19, PROTI-0) sprejel predlog za razširitev dnevnega reda.  

 

Zaradi razširitve dnevnega reda, se z vabili predlagane točke ustrezno preštevilčijo. 

 

 

Predlog za  hitri postopek v  4. točki dnevnega reda: 

Osnutek (predlog) Odloka o spremembah Odloka o porabi proračunske rezerve - hitri 

postopek 

 

Na podlagi 88. člena Poslovnika sveta je bil z vabilom za sejo mestnemu svetu predlagan v 

obravnavo in sprejem Osnutek (predlog) Odloka o spremembah Odloka o porabi proračunske 

rezerve po hitrem postopku, ker je potrebno sredstva nakazati izvajalcu del, za sanacijo nasipa 

pristanišča Ranca še v mesecu decembru.  

Župan je ocenil, da so izpolnjeni pogoji za obravnavo in sprejem odloka po hitrem postopku. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za gospodarstvo, Odbor 

za splošne zadeve, Odbor za družbene dejavnosti, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in 
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kulturo, Odbor za finance in Statutarno pravna komisija podpirajo sprejem odloka po hitrem 

postopku. 

 

Ker nobena svetniška skupina in ne svetniki posamezniki niso nasprotovali predlogu za 

obravnavo in sprejem odloka po hitrem postopku, je predsedujoči podal predlog na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-21, PROTI-0) sprejel predlog za hitri postopek v 4. točki dnevnega reda. 

 

 

Predlog za preimenovanje 12. točke dnevnega reda:  

Župan je predlagal preimenovanje naziva točke Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za 

izračun občinskih taks v Mestni občini Ptuj v Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za 

izračun uporabnin in občinskih taks v Mestni občini Ptuj. 

 

S sprejemom novega Odloka o uporabi javnih površin so se za uporabo javnih površin ob 

občinskih taksah začele zaračunavati tudi uporabnine.  

V osnovnem besedilu predloga sklepa je pomotoma izpadlo besedilo o določitvi vrednosti točke 

za uporabnine. 

 

Statutarno pravna komisija je korespondenčno potrdila predlog sklepa v čistopisu z dne 13. 12. 

2013. 

 

Ker nobena svetniška skupina in ne svetniki posamezniki niso nasprotovali predlogu za 

preimenovanje, je predsedujoči podal predlog na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-20, PROTI-0) sprejel predlog za preimenovanje 12. točke dnevnega reda. 

 

Ker drugih predlogov za spremembe ali dopolnitve z vabili predlaganega dnevnega reda ni bilo, 

je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 34. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Dopolnjen predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2014 

3. Pobude in vprašanja 

4. Predlog Odloka o spremembah Odloka o porabi proračunske rezerve   

5. Osnutek sprememb in dopolnitev Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj-

nadaljevanje obravnave 

6. Predlog Odredbe o spremembi Odredbe o določitvi javnih in rezerviranih parkirnih površin 

na območju Mestne občine Ptuj 

7. Predlog Sklepa o ravnanju s stvarnim premoženjem v lasti Mestne občine Ptuj 

8. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 

Dominikanski samostan - III. faza 

9. Predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega programa (IP) za Dominikanski samostan - III. 

faza 

10. Predlog Sklepa o opredelitvi glede Zakona o davku na nepremičnine   

11. Predlog Sklepa o zadržanju uporabe Soglasja k spremembi cene storitev obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja za oskrbo s pitno vodo – oskrba s pitno vodo v 

Mestni občini Ptuj in Sklepa o višini subvencioniranja cene storitev obveznih občinskih 
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gospodarskih javnih služb varstva okolja za oskrbo s pitno vodo – oskrba s pitno vodo v 

Mestni občini Ptuj 

12. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun uporabnin in občinskih taks v Mestni 

občini Ptuj 

13. Predloga Sklepov o prenosu nekategorizirane ceste med občinske ceste: 

a) parc. št. 246/11 in 251/8, obe k.o. 392-Krčevina pri Ptuju  

b) parc. št. 176/14, 148/4, 148/6, 148/22, 148/23 in 148/27, vse k.o. 389-Nova vas pri Ptuju 

14. Volitve in imenovanja:  

a) Predlog Sklepa o imenovanju Volilne komisije Mestne občine Ptuj  

b) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega  

zavoda Mestno gledališče Ptuj 

c) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju nove predstavnice Mestne 

občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda ZRS Bistra Ptuj 

d) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju nove predstavnice Mestne 

občine Ptuj v Svet zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda OŠ Olge Meglič 

15. Informacije 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 22 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-21, PROTI-0) sprejel predlagan dnevni red. 

 

 

1. Predlog zapisnika 34. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Na predlog zapisnika 34. redne seje sveta z dne 18. novembra 2013 ni bilo pripomb, zato je 

predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 34. redne seje Mestnega 

sveta z dne 18. novembra 2013 v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-21, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

 

2. Dopolnjen predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2014 

 

O gradivu so predhodno razpravljali vsi odbori mestnega sveta in Statutarno pravna komisija, 

katerih pisna stališča so objavljena na naši spletni strani, navzočim na seji pa so predložena tudi 

na mizo. 

 

Odbor za finance, Odbor za družbene dejavnosti, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in 

kulturo je z večino glasov podprl Dopolnjen predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za 

leto 2014.  

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo je z večino glasov podprl dopolnjen predlog 

odloka in dal pobudo, da se pri postavljanju prioritet na področju investicij, aktivno vključuje tudi 

potrebe četrtnih skupnosti, ob pričakovanem proaktivnem odnosu svetov četrtnih skupnosti.    

 

Odbor za gospodarstvo je o predlogu odloka razpravljal in ga z večino glasov podprl ter 

mestnemu svetu predlagal, da ga po obravnavi sprejme. 

Prav tako je odbor predlagal: 

 da se v proračunu doda postavka za preplastitev Vodove ulice in Ulice Jožefe Lackove; 
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 da v prihodnje občina zmanjša zadolževanje in pristopi k racionalizaciji poslovanja – 

operativni program za leto 2014;   

 da se intenzivno pristopi k pogajanjem za umestitev Ormoške ceste in Slovenskogoriške ceste 

II. faza s krožiščem, v državni proračun; 

 da se pospeši dvig gospodarstva z zagotovitvijo večjega števila delovnih mest – operativni 

program. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ni podprl Dopolnjenega predloga 

Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2014.  

 

Statutarno pravna komisija v okviru svojih pristojnosti k dopolnjenemu predlogu odloka ni 

imela pripomb in ga predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo. 

 

Župan je kot predlagatelj proračuna podal ugotovitev, da razprava o proračunu za leto 2014 

glede na številne pobude in predloge kaže na to, da so svetniške skupine, svetnice in svetniki 

posamezniki, predstavniki četrtnih skupnosti in tudi širša zainteresirana javnost, zelo temeljito 

pregledali predlog proračuna za leto 2014. Vse predloge in pripombe na proračun so v strokovnih 

službah preučili in nekatere smiselno umestili v proračun. 

 

Tanja Farič, vodja Oddelka za finance in analitiko je na predlog župana predstavila Dopolnjen 

predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2014 v Power Pointovi predstavitvi. 

Predstavila je bistvene elemente Dopolnjenega predloga Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj 

za leto 2014 ter kako in na kakšen način so amandmaji župana upoštevani v dopolnjenem 

predlogu odloka. 

Predlog proračuna je mestni svet obravnaval na 33. seji, dne 21. 10. 2013 in ga posredoval v 30-

dnevno javno razpravo, ki se je zaključila 21. 11. 2013. Sodelujoči v javni razpravi so bili občani, 

svetniki, četrtne skupnosti, javni zavodi, odbori in svetniške skupine.  

Višina dopolnjenega proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2014 znaša 32.547.336,42 EUR. Od 

danih pripomb so bile upoštevane naslednje pripombe:  

 Priprava dokumentacije za kanalizacijo v Rabelčji vasi, 

 Projekt malih čistilnih naprav, 

 Ureditev infrastrukture na pokopališču, 

 Projektna dokumentacija za izgradnjo namakalnih sistemov, 

 Sofinanciranje zaposlitev mladih, 

 Unescov tek mladih, 

 Preplastitev Ulice Vide Alič in Ulice Lackove čete, 

 Božično novoletni sejem, 

 Sofinanciranje nakupa dvigala pri OŠ Breg, 

 Investicijsko vzdrževanje vrtca idr. 

 

Investicije v letu 2014 

 Odvajanje in čiščenje odpadne vode na območju Ptujskega polja, 

 Dominikanski samostan (kongresna kulturna dvorana, II. faza),   

 Energetska obnova stavb Vrtca Ptuj, 

 Rekonstrukcija Mestnega trga, 

 Ureditev parkirišča na Zadružnem trgu, 

 Mestni kino-Hiša ustvarjalnosti mladih, 
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 OŠ Olge Meglič, 

 OŠ Breg idr. 

 

Struktura prihodkov: 

 Davčni prih.        14.393.266 EUR  (47,8%) 

 Nedavčni prih.       6.927.585 EUR  (23,0%) 

 Kapitalski prih.         649.800 EUR  (2,1 %) 

 Prejete donacije            35.000 EUR  (0,1 %) 

 Transferni prih.     8.130.690 EUR  (27,0%) 

 

Struktura odhodkov: 

 Tekoči odhodki           9.527.708 EUR (29,9%) 

 Tekoči transferi           9.532.216 EUR (29,9%) 

 Investicijski odhodki 11.496.999 EUR(36,1%) 

 Inv. Transferi              1.324.313 EUR (4,1%) 

 

V nadaljevanju je župan poročal o prejetih amandmajih k predlogu proračuna in odloku o 

proračunu ter podal svoje mnenje o amandmajih.  

V skladu z razpravo na delovnih telesih ter predlogov drugih članov sveta je kot predlagatelj 

dopolnjenega predloga Odloka o proračunu za leto 2014 na podlagi 94. člena Poslovnika sveta v 

povezavi s 84. členom Poslovnika sveta vložil pet amandmajev, ki so bili svetnikom predloženi 

na mizo ter objavljeni na občinski spletni strani.  

 

Skupna obrazložitev vloženih amandmajev župana: 

V skladu s tretjim odstavkom 94. člena Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj mora vsak 

predlagatelj amandmaja upoštevati pravilo o ravnovesju med proračunskimi prejemki in izdatki 

ter navesti, iz katere postavke proračuna se zagotovijo sredstva in za kakšen namen.  

 

Sredstva iz postavke (622 – Investicijsko vzdrževanje in upravljanje neprofitnih stanovanj) v 

skupni vrednosti 155.000,00 EUR smo prerazporedili na postavke, ki so predmet predloženih 

amandmajev.  

 

Mirko Vamberger je izpostavil, da bo glasoval proti sprejemu amandmajev, vendar ne za to, da 

bil proti realizaciji investicij opredeljenih v amandmajih, ampak je proti viru iz katerega se 

financirajo te investicije.   

 

Sledila je razprava o posameznem amandmaju župana: 

 

1. Vsebina in razprava o I. AMANDMAJU: 

V Dopolnjenem predlogu Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2014 se v posebnem 

delu na odhodkovni strani proračuna spremeni (zmanjša) postavka: 

- 622 – Investicijsko vzdrževanje in upravljanje neprofitnih stanovanj tako, da se sredstva 

zmanjšajo v višini 50.000,00 EUR. 

Predmetna sredstva v višini 50.000,00 EUR se prerazporedijo na proračunsko postavko: 

-  4482 – Ureditev mestnega jedra (ulice) (ACP), kar pomeni, da nova vrednost postavke znaša 

70.000,00 EUR. 
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Obrazložitev amandmaja: 

Na postavki 4482 – Ureditev mestnega jedra (ulice) (ACP) so z amandmajem predvidena dodatna 

sredstva v višini 50.000,00 EUR, ki so namenjena preplastitvi trgov in javnih poti v starem 

mestnem jedru. V letu 2014 je predvidena preplastitev Vrazovega trga in Aškerčeve ulice.   

 

Ker je v amandmaju navedeno mestno jedro je Miran Meško v razpravi predlagal, da se poda 

dodatna  obrazložitev. 

Župan je pojasnil, da gre za preplastitev Vrazovega trga in Aškerčeve ulice. 

Na vprašanje Mirana Meška ali je to 100 % investicija iz tega zneska ali pa je ta investicija 

vezana na pridobivanje sredstev, je župan pojasnil, da je ta projekt v celoti financiran iz vira 

Mestne občine Ptuj. 

 

Ker ni bilo druge razprave o amandmaju št. I,  jo je predsedujoči  sklenil in predlagal glasovanje 

o vsebini prvega amandmaja. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-22, PROTI-2) sprejel amandma št. I. 

 

2. Vsebina in razprava o II. AMANDMAJU : 

 

V Dopolnjenem predlogu Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2014 se v posebnem 

delu na odhodkovni strani proračuna spremeni (zmanjša) postavka: 

- 622 – Investicijsko vzdrževanje in upravljanje neprofitnih stanovanj tako, da se sredstva 

zmanjšajo v višini 30.000,00 EUR. 

Predmetna sredstva v višini 30.000,00 EUR se prerazporedijo na proračunsko postavko: 

-  64320 – Novogradnja javne razsvetljave, kar pomeni, da nova vrednost postavke znaša 

80.000,00 EUR. 

 

Obrazložitev amandmaja: 

Na postavki 64320 – Novogradnja javne razsvetljave so z amandmajem predvidena dodatna 

sredstva v višini 30.000,00 EUR, ki so namenjena izgradnji javne razsvetljave v Ulici Vide Alič 

in ureditvi dela javne razsvetljave v naselju Grajena.   

 

Župan je pojasnil, da se bo upoštevala pobuda g. Milana Petka, tako, da bo natačna lokacijska 

opredelitev razsvetljave dodelana z operativnim programom. 

 

Ker nobena svetniška skupina in ne svetniki posamezniki niso nasprotovali temu amandmaju, je 

predsedujoči podal predlog amandmaja na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-22, PROTI-3) sprejel amandma št. II. 

 

3. Vsebina in razprava o III. AMANDMAJU: 

 

V Dopolnjenem predlogu Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2014 se v posebnem 

delu na odhodkovni strani proračuna spremeni (zmanjša) postavka: 

- 622 – Investicijsko vzdrževanje in upravljanje neprofitnih stanovanj tako, da se sredstva 

zmanjšajo v višini 50.000,00 EUR. 

Predmetna sredstva v višini 50.000,00 EUR se prerazporedijo na proračunsko postavko: 

- A9 – Četrt Ljudski vrt, kar pomeni, da nova vrednost postavke znaša 86.000,00 EUR. 

 



8 

 

Obrazložitev amandmaja: 

Na postavki A9 – Četrt Ljudski vrt so z amandmajem predvidena dodatna sredstva v višini 

50.000,00 EUR, ki so namenjena preplastitvi Vodove ulice in Ulice Jožefe Lackove.  

 

Branko Brumen je pojasnil, da investicijo podpira, vendar ima vprašanje ali je za izvedbo del 

pripravljena vsa potrebna projektna dokumentacija, skupaj s soglasjem in gradbenim 

dovoljenjem. 

Župan je pojasnil, da kar se tiče vsebine amandmaja, je potrebna projektna dokumentacija 

pripravljena. Če pa se vprašanje nanša na širitev in vsa druga dela, pa še projektna dokumentacija 

ni pripravljena. 

 

Ker ni bilo več razprave o tem amandmaju, je predsedujoči podal predlog amandmaja na 

glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-22, PROTI-2) sprejel amandma št. III. 

 

4. Vsebina in razprava o IV. AMANDMAJU: 

 

V Dopolnjenem predlogu Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2014 se v posebnem 

delu na odhodkovni strani proračuna spremeni (zmanjša) postavka: 

- 622 – Investicijsko vzdrževanje in upravljanje neprofitnih stanovanj tako, da se sredstva 

zmanjšajo v višini 25.000,00 EUR. 

Predmetna sredstva v višini 25.000,00 EUR se prerazporedijo na novo proračunsko postavko: 

- 6120 - Javna pot Kicar – Žabjak – v višini 25.000,00 EUR. 

 

Obrazložitev amandmaja: 

S predlaganim amandmajem se formira nova postavka 6120 – Javna pot Kicar – Žabjak, s katero 

se zagotovi dodatna sredstva v višini 25.000,00 EUR, ki so namenjena asfaltiranju makadamske 

javne poti Kicar – Žabjak.   

 

Ker nobena svetniška skupina in ne svetniki posamezniki niso nasprotovali temu amandmaju, je 

predsedujoči podal predlog amandmaja na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-21, PROTI-3) sprejel amandma št. IV. 

 

5. Vsebina in razprava o V. AMANDMAJU: 

 

S predlaganimi spremembami zgoraj navedenih postavk se ustrezno spremeni in dopolni Načrt 

razvojnih programov 2014 – 2017. 

 

Obrazložitev amandmaja: 

Načrt razvojnih programov 2014 - 2017 se v letu 2014 ustrezno dopolni z navedenimi projekti. 

Predlog Načrta razvojnih programov 2014 – 2017 se uskladi s Proračunom Mestne občine Ptuj 

najkasneje v 30. dneh po uveljavitvi proračuna. 

 

Ker nobena svetniška skupina in ne svetniki posamezniki niso nasprotovali temu amandmaju, je 

predsedujoči podal predlog amandmaja na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 22 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-20, PROTI-0) sprejel amandma št. V. 



9 

 

 

Drugih vloženih amandmajev k Dopolnjenemu predlogu Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj 

za leto 2014 ni bilo. 

 

Razprava o dopolnjenem predlogu proračuna. 

 

Helena Neudauer, svetniška skupina SDS: 

1. Dotaknila se je teme prihodkov proračuna, in sicer prihodkov vezanih na št. prebivalcev -  

dohodnino in primerno porabo. Čeprav se podatki o številu prebivalcev razlikujejo na spletni 

strani Mestne občine Ptuj in na Statističnem uradu Republike Slovenije, pa ostaja dejstvo, da 

se število prebivalcev v Mestni občini Ptuj zmanjšuje. Opozarja, da je svetniška skupina v 

tem mandatu že večkrat opozorila na previsok komunalni prispevek, kulturo bivanja v občini 

ter verjetnost, da se bodo občani Ptuja pričeli seliti v druge manjše občine, občanom 

ekonomsko bolj prijazne. Za to posledično število prebivalcev v Mestni občini Ptuj iz leta v 

leto upada.  

2. Drugo na kar svetniška skupina opozarja je, da ni problem uvrstitev projekta v proračun, 

ampak je problem v realizaciji tega projekta. Predlaga, da se za vse projekte, ki so zavedeni v  

amandmajih, postavi rok za realizacijo junij 2014. 

3. V razmislek ostalim svetniškim skupinam daje tudi predlog, da bi se seje mestnega sveta 

predvajale po televiziji, strošek pa bi se plačal iz sredstev, ki jih imajo svetniške skupine na 

razpolago, proporcionalno na število svetnikov, ki jih ima posamezna svetniška skupina.  

 

Miran Meško, svetniška skupina SD:  

Podpira mnenje in predloge svetniške skupine SDS, vendar dvomi, da je komunalni prispevek 

razlog za zmanjšanje števila prebivalstva v občini in vidi razlog predvsem v pomanjkanju 

delovnih mest. 

Proračun je vsako leto, kot tudi letos pripravljen strokovno in tehnično brezhibno. Vse postavke 

so pregledne, dodelane do najmanjših podrobnosti. Največja pomanjkljivost proračuna je slaba 

preglednost, zato se izgubi strateška usmerjenost proračuna, ki bi morala biti razvidna. Še vedno 

se najde veliko individualnih infrastrukturnih investicij, še zmeraj pa ni koraka naprej v celovito 

investicijsko vzdrževanje cestne infrastrukture in tudi v tem proračunu je na tej postavki zelo 

malo sredstev.  Prav tako ga moti, da v proračunu ni sledi o gospodarstvu na dolgi rok in da se ni 

zaznala racionalizacija. Znesek namenjen podpori gospodarstva je približno tako visok kot je bil 

štiri leta nazaj. Pri vsaki investiciji, vložku, se na koncu merijo efekti, za to želijo, da se na tak 

način spremljajo vse postavke, pa naj bo to za ZRS Bistro, za ustanovitveni delež za visoko šolo, 

za sredstva namenjena Javnim službam Ptuj, ostalim zavodom,… Zmanjšanje števila prebivalstva 

in gospodarska kriza je privedla, da je skrajni čas, da se javnim zavodom in neposrednim 

uporabnikom proračuna, sredstva racionalizirajo. Na koncu je še izpostavil, da je župan upošteval 

pobude njihove svetniške skupine in da svetniška skupina proračun podpira. 

 

Branko Brumen, svetniška skupina SLS: 

Kljub dilemi v zvezi s predvidenim zadolževanjem proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2014, so 

se odločili, da ga podprejo iz sledečih temeljnih razlogov: 

1. V strukturi proračuna je, po več letih upadanja, za leto 2014 več kot 1/3 sredstev namenjenih 

za investicijske transferje, ki so po njihovi oceni edini realni vzvod, da se z zagotovitvijo dela 

(tudi) za obrtno podjetniški sektor, obdrži in celo poveča število delovnih mest.  

2. Predvideno zadolževanje v višini 1.4 mio EUR predstavlja manj kot 5% proračuna, kar 

ocenjujejo kot še sprejemljivo, predvsem ker bodo sredstva namenjena za lastno udeležbo pri 

investicijskih projektih, za katere smo pridobili sklepe o (so)financiranju iz EU in državnih 
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sredstev. Na podlagi navedenega ponovno poudarja potrebo po razmisleku in pripravi 

izhodišč za javno-zasebna partnerstva in koncesijske pogodbe, kar postaja očitno najrealnejša 

pot do pospešenega razvojno-investicijskega ciklusa v Mestni občini Ptuj. 

3. Izbor razvojno-investicijskih projektov, ki se bodo (so)financirali iz proračuna (podtalnica 

Ptujskega polja, energetska obnova vrtcev in OŠ, Mestni trg, kulturna infrastruktura...) sledi 

sprejetim razvojnim prioritetam in sklepom sprejetim na tem mestnem svetu. Verjamejo, da 

bodo aktivirale tudi multiplikativne učinke ostalih potencialnih investitorjev na področjih 

komunalne infrastrukture (širokopasovno optično omrežje, javna razsvetljava, vodovodno 

omrežje...) in gospodarstva nasploh. Upamo, da se bo (iz)našel skupni sprejemljivi model 

sofinanciranja nadaljnje gradnje OŠ dr. Ljudevita Pivka.  

4. Ker se obravnava in sprejema zadnji proračun v mandatu tega mestnega sveta, opozarja na 

trend izrazitega upadanja predvidenih prihodkov od začetka mandata in s tem možnosti 

razvojnega preboja ter zadovoljevanja (omejenih) pričakovanj, želja in potreb. 

Ljubljanocentrični (krizni) model razvoja Slovenije, ki se pod to vlado ne zgolj nadaljuje, 

temveč jasno izkazuje in krepi, kar v MO SLS Ptuj ocenjujejo kot nesprejemljivo in 

nedopustno, je temeljni razlog za to. Navedeno zmanjševanje števila občanov Mestne občine 

Ptuj in kar ga posebej skrbi, selitev sedežev malih in srednje velikih podjetij iz Ptuja in 

Slovenije, je posebej zaskrbljujoče ter potrebno resnega razmisleka in ukrepanja.  

 

Vlado Čuš, svetniška skupina Zeleni Slovenije in Mladi in upokojenci za delovna mesta: 

Znotraj proračuna pogrešajo racionalizacijo, ključ rešitev pa vidijo v večjih prihodkih in 

evropskih sredstvih. V večji meri je potrebno izkoristiti naravne danosti našega mesta. Premalo 

pozornosti pa se namenja  tudi razvoju gospodarstva. Nadejajo se, da bo nekatere rešitve pomagal 

prispevati tudi Območni razvojni program Spodnjega Podravja. Med drugim pove, da so voda, 

hrana in energetika zgodbe 21. stoletja. Strateško gledano je vodi in namakalnim sistemom 

potrebno nameniti več pozornosti in potrebno je vključiti tudi evropske projekte. 

Mestno jedro, šolski prostor in zaposlovanje mladih pa tudi prometna mobilnost v proračun 

postavljajo nove tendence, ki v letu 2014 lahko pomagajo blažiti probleme, na katere v svetniški 

skupini že več let opozarjajo.  

Svetniška skupina proračun podpira. 

 

Milan Krajnik, svetniška skupina DeSUS: 

Njihova ocena je, da je v dani situaciji ta proračun zelo dober, prihodki so ustrezni, ki 

zagotavljajo, da občina lahko izvaja vse svoje osnovne dejavnosti. Osebno že nekaj let opaža 

pomanjkanje predvsem jasnejših razvojnih programov na področju gospodarstva in naložbene 

politike v tej smeri, zlasti gospodarske infrastrukture, ki bi naj zagotovila zanimivo možnost 

vabljenja investitorjev na naše področje. Posledica je tudi »beg« prebivalstva, mlade populacije, 

ki poskuša poiskati delo v drugih krajih Slovenije in tudi v tujini. Pri naboru projektov o katerih 

se je razpravljalo, se ni nikoli doreklo prioritet. Delno je za to kriva tudi usmeritev evropskih 

sredstev, ki namenjajo sredstva za takšne ali drugačne projekte. 

 

Emil Mesarič, svetniška skupina LDS:  

Svetniška skupina ocenjuje, da je proračun investicijsko naravnan. Porast investicij je velik – za 

kar 36 %, kar pomeni, da se bo obrtnikom in vsem ostalim omogočil tudi dodaten zaslužek in 

ohranitev delovnih mest ter nove zaposlitve.  

Svetniška skupina proračun podpira. 

 

Miro Vamberger, svetniška skupina Zares: 

Svetniška skupina bo proračun podprla iz naslednjih razlogov:  
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 Ker je proračun po njihovi oceni realen in kot takšnega ga bo možno brez sprememb tudi 

realizirati.   

 Ker so zajete investicije za katere se je v mestnem svetu v večini odločalo. Kljub zadolžitvi 

smatrajo, da je ta zadolžitev realna glede na nedokončane investicije.  

 Predlogi, ki so jih dali kot svetniška skupina so bili v nekem smislu skoraj vsi tudi 

upoštevani, in sicer: 

1. Zaradi prevelikega investicijskega vložka, dotrajanosti ali nefunkcionalnosti, predlagajo 

prodajo posameznih sob in stanovanj, katera niso več primerna za bivanje, kakor tudi 

stanovanja, ki so v dotrajanih zgradbah, ki jih predvsem zaradi razpršene lastniške strukture, 

kakor tudi spomeniško varstvenih pogojev, ni mogoče vzdrževati oz. je vzdrževanje le teh, 

izredno drago.  

2. Zagotovijo se naj sredstva za popravilo ter postavitev cestnih ovir na Prečni poti.  

3. Zagotovijo se naj sredstva za nakup zemljišča – travnika za vrtcem na Rogoznici, za ureditev 

parkirnega  prostora tako za starše, kakor tudi zaposlene.  

4. Tekoče vzdrževanje, delež tega lahko prispevajo mestni svetniki s tem, da se zavestno 

odpovejo pisnim vabilom in pošiljanju dodatnega gradiva in zapisnikov po pošti. Razlog je, 

da so vsi mestni svetniki dobili za delovanje v mestnega sveta prenosne računalnike.  

Amandmajev osebno ne podpira, zaradi vira iz katerega se zagotavljajo sredstva.  

 

Peter Pribožič, svetniška skupina N.Si: 

Z amandmaji se v celoti ne strinja, prav tako s proračunom, vendar ga pri sprejemu ne bo oviral. 

Dotaknil se je teme glede zmanjšanja števila prebivalstva  ter kako oživeti gospodarstvo, da bodo 

ljudje ostajali. Ne strinja se, da se v smeri urejanja stanovanjskega problema, dogaja zelo malo. 

Prav tako je izpostavil, da nekatere investicije gredo v smeri izboljšave energetsko varčnih, 

vendar se postavke za materialne stroške ne zmanjšujejo.  

 

Župan je povedal, da se strinja z nekaterimi ugotovitvami, ki jih je tudi obrazložil. Ker je bila 

razprava vodij svetniških skupin izčrpana je odprl razpravo svetnic in svetnikov posameznikov.  

 

Marjan Kolarič je izpostavil, da ga moti, da v proračunu ni zajeta obnova jedilnice v Osnovni 

šoli Mladika. Rekonstrukcijo Mestnega trga sicer podpira, želi pa pojasnilo, zakaj Mestna občina 

Ptuj ni bila bolj uspešna pri pridobivanju sredstev. 

Menil je tudi, da bi se v zavodih moral vršiti boljši nadzor (govori se o raznih izplačilih, ki niso v 

skladu z zakonodajo), saj se moramo zavedati, da so proračunska sredstva tudi sredstva  

davkoplačevalcev. 

Hkrati je opozoril, da ga moti postavka Dominikanski samostan, kjer se trenutno nič ne izvaja. Za 

leto 2015 je za Dominikanski samostan predvidenih 1.900.000,00 EUR lastnih proračunskih 

sredstev. Vprašanje je, od kod bodo ta sredstva pridobljena, saj vemo, da imamo zelo velike 

potrebe tudi na drugih področjih, npr. pri izgradnji kanalizacije v Podvincih, kjer je bil idejni 

projekt narejen v mesecu januarju leta 2001. Dela so se pričela izvajati pred enim mesecem, 

izvajalci delajo zelo dobro. V mesecu juniju je tudi podal vprašanje, kdaj se bodo nadaljevala 

dela na regionalni cesti Juršinci – Ptuj. Podan je bil odgovor, da bo pridobljen odgovor iz 

Direkcije RS za ceste, vendar pa še do danes odgovor ni bil podan. Odgovor si je pridobili sam in 

ta se glasi, da je naloga Mestne občine Ptuj, da odkupi zemljišča, pridobi potrebna soglasja in  

gradbeno dovoljenje. Enak problem je na Slovenskogoriški cesti. Napovedal je, da se bo pri 

glasovanju proračuna za leto 2014 vzdržal, saj mu ni bil podan odgovor niti na eno zadevo, na kar 

je vseskozi opozarjal.  
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Župan je glede Osnovne šole Mladika povedal, da so bile razne variante in prvi projekt, ki so ga  

želeli prijaviti v preostanku evropskega denarja je bila rekonstrukcija OŠ Mladika, vendar to ni 

bilo v skladu z vsebino razpisa. 

Glede kanalizacije je povedal, da je bila vloga na državi od leta 2007, sedaj so dobili sklep. 

Predlagal je, da se poskuša zadevo razumeti, kajti če se pozimi dela ustavijo, projekta ne bo 

možno zaključiti do termina, ki je bil postavljen s strani države.  

 

Miroslav Luci je izpostavil, da ga moti kredit tako na državnem, kot na lokalnem nivoju. Druga 

zadeva, ki ga pri proračunu moti, je pomanjkanje racionalizacije, Predvideva, da nas v naslednjih 

letih čakajo še težji časi, kot so sedaj, tudi na lokalnem nivoju. 

Tretja zadeva so novi davki, davki v višini cene vode, v odvajanju meteornih voda in še nekateri 

povišani odhodki, ki bodo nekatere občane pripeljali do tega, da ne bodo več zmogli plačevati 

novih izdatkov ob zmanjšanju njihovih prihodkov. 

Četrta zadeva; pojavlja se vprašanje ali proračun sprejema mestni svet z županom ali proračun 

sprejemajo evropski administratorji ali država. Prav tako je izrazil bojazen, da bo težko narediti 

razpise za tiste projekte, ki so danes v amandmajih in jih izvesti v določenem roku.  

V proračunu pa je možno zaslediti tudi pozitivne trende, saj so ostali vsaj socialni transferji, svoj 

delež bodo dobivale tudi humanitarne organizacije za pomoč ljudem v stiski. Zadovoljni so tudi s 

podpisom pogodbe za gradnjo osnovne šole s posebnimi potrebami. 

 

Župan je povedal, da se strinja in deli mnenje, kajti razvoj lokalne samouprave je diktat evropske 

skupnosti in države, saj ne drži, da bi o teh zadevah lahko avtonomno odločali.  

 

Milan Petek je opozoril na vsebino drugega amandmaja župana, saj ni zadovoljen z vsebino 

zapisa amandmaja, ker ne pove ničesar, razen predmeta in zneska. Z obrazložitvijo amandmaja se 

ne strinja, kajti naselje Grajena je teritorialno sorazmerno malo naselje, urejen je večji del 

razsvetljave, tisti del, ki manjka pa je prav tam kjer sam stanuje, kar pa bi bilo nepošteno z 

njegovega osebnega vidika in do vseh ostalih prebivalcev celotne četrtne skupnosti, da se tam 

najprej uredi razsvetljava, saj je na številnih drugih delih in odsekih bolj potrebna. Najbolj bi bila 

potrebna ureditev razsvetljave na delu ob glavni cesti od Osnovne šole Grajena proti Vurbergu. 

Pričakuje, da je predloženi amandma začetek, da lahko pride do realizacije ureditve razsvetljave 

na tej cesti v naseljenem delu in se nadaljuje v Mestnem Vrhu, od šole gor na hrib, proti delu 

Biotehniške šole, skozi spodnji Mestni Vrh, ki je tik nad Rabelčjo vasjo in nad ČS Rogoznica in 

v Krčevini pri Vurbergu, ter potem del naselja v Grajeni in Grajenščaku.  

 

Metka Jurešič je dala repliko na razprave svetnikov, v katerih so bila omenjena nova delovna 

mesta, kar je tudi indirektno povezano s proračunom. Povedala je, da še starih delovnih mest 

nismo mogli obdržati, kaj šele, da bi govorili o novih delovnih mestih, saj univerzitetno 

izobražen človek, usposobljen za delo v gospodarstvu v zadnjem polletju v celotni severovzhodni 

Sloveniji ne more dobiti zaposlitve.  

 

Župan je glede pospeševanja gospodarske rasti povedal, da naslednja finančna perspektiva 2014-

2020 predvideva skoraj 50 % sredstev za pospeševanje gospodarstva. Zatakne se pri 

implementaciji. Evropski okvir zastavlja, da bi morala severovzhodna kohezija, osem statističnih 

regij najti eno industrijsko cono v severovzhodni regiji, kjer bodo vse občine financirale v 

izgradnjo pospeševalnih institucij v gospodarstvu. Za takšen preobrat bodo potrebne korenite 

zakonske spremembe, kjer bodo dobili pooblastila, da se sploh lahko vlaga v pospeševanje 

gospodarstva. Strinja pa se z razpravami razpravljavcev. 
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Peter Pribožič je opozoril na Ormoško cesto, saj je pričakoval, da jo bodo v letu 2014 pričeli 

reševati, ker je prepričan, da je trenutno ta cesta najslabša vpadnica v mesto Ptuj. 

 

Mirko Vamberger je povedal, da je potekala seja programskega sveta in ena izmed točk je bilo 

vprašanje ali se seje mestnega sveta snemajo ali ne. Mnenje programskega sveta je bilo, da je 

zelo težko predvideti trajanje sej mestnega sveta in to uvrstiti v program. Možno je, da bi se seje 

snemale in predvajale v večernem programu, direkten prenos pa na PeTV ni možen. Cena, ki je 

bila dana je 500,00 EUR brez DDV na eno sejo. Pred letom dni je bila cena za celotno 

programsko opremo ter snemanje izračunana v višini 15.000,00 EUR, sedaj so ugotovili, da bi ta 

cena lahko bila manjša. Večinsko mnenje je bilo, da se nasprotuje snemanju. Dali pa so možnost, 

da lahko vsaka svetniška skupina poda izjave pred sejo mestnega sveta in po seji mestnega sveta.  

Župan je predlagal, da se je o zadevi potrebno strokovno pogovoriti in najti rešitev. 

 

Mirko Vamberger je še izpostavil, naj se problem v OŠ Mladika reši na ta način, da bi bila v 

šoli samo razdelilna kuhinja.    

Župan je menil, da se bo tej problematiki potrebno posvetiti na eni od prihodnjih sej, kajti  

problematika ni tako enoznačna. 

 

Stanislav Brodnjak je menil, da je proračun za leto 2014 zadeva strategije in vizije, ki si jo je 

župan zastavil v svojih mandatih in praktično izraža to, kar je navznoter županove politike 

podpiral mestni svet. Globalno gledano ga najbolj skrbi vizija, strategija občine, da se bi 

nadaljevala v smislu investicij, projektov, ki nimajo aplikacije dodanih vrednosti. Je pa zanj 

popolnoma nesprejemljivo, da občina financira visoko šolstvo, saj je to zadeva zasebnega 

kapitala in države. Glede novih delovnih mest je menil, da bi morala biti v politiki vseh mandatov 

te občine to absolutna prioriteta. V proračunu je veliko pozicij, kjer bi bilo možno kaj prihraniti, 

in na ta način zmanjšati zadolženost. Če tega ne dosežemo, bomo realno šli po poti ne 

prosperitete, ne stagnacije, ampak nadaljnjega padanja. Zelo dobra ideja je, da se odpovemo 

honorarjem, ki jih dobivamo za seje mestnega sveta in sami financiramo svojo lastno volilno 

kampanjo, ne pa skozi občinski denar. 

Osebno meni, da proračun za leto 2014 ni niti približno uravnan, celo manj kot leta 2013. 

 

Vlado Čuš pove, da svetniška skupina podpira prenose sej mestnega sveta. Ni pa bilo 

dogovorjeno, na kakšen način zadevo rešiti finančno in drugače.  

Župan je predlagal, da o tej temi razpravljamo pod točko Pobude in vprašanja. 

 

Branko Brumen je ugotovil, da je v razpravi bilo povedano, da proračun za leto 2014 ni 

razvojno naravnan. Spremlja dogodke skozi vsa  leta, vendar se ne spomni proračuna, v katerem 

bi bilo 36 % namenjenih investicijskim transferjem, tako kot je predvideno v letu 2014. Zadeva 

pa je direktno povezana  tudi z drugo temo, ki se kristalizira v današnji razpravi, to pa so delovna 

mesta, pa naj bo to ohranjanje ali ustvarjanje novih delovnih mest. Upa, da se zavedamo, da 

delovnih mest ne ustvarja občina in ne država, ampak delovna mesta ustvarjajo podjetniki, 

obrtniki in upa, da v bodoče tudi v čim večji možni meri zasebni lastniki. Zato je potrebna 

vzpostavitev javno zasebnih partnerstev in podeljevanje koncesij, da bodo lahko tisti, ki imajo 

kapital oz., ki so pripravljeni sprejeti poslovni riziko, opravljali dejavnosti, za katere tudi po 

Zakonu o lokalni samoupravi in Evropski listini o lokalni samoupravi ni nujno, da jih opravlja  

občina sama, ampak je nujno, da jih organizira. 
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Župan se je vsem zahvalil za konstruktivno delo v vsem tem času priprave proračuna. Strinjal se 

je z ugotovitvami razpravljavcev. Proračun je vedno bil in vedno bo rezultat dogovora. Gre samo 

za to ali je dogovor sprejet z dovolj kvalificirano večino ali ne.  

 

Ker je bil proračun usklajen in ni bilo več razprave o njem, je podal predsedujoči na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Dopolnjen predlog Odloka o proračunu 

Mestne občine Ptuj za leto 2014, katerega sestavni del je: 

 splošni del proračuna, posebni del proračuna, Načrt razvojnih programov za obdobje 

2014-2017, 

 obrazložitev splošnega dela, posebnega dela in načrta razvojnih programov, 

 Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2014, 

 Načrt ravnanja s premičnim premoženjem Mestne občine za leto 2014, 

 Kadrovski načrt Mestne občine Ptuj za leti 2014 in 2015,  

 Kadrovski načrt Skupne občinske uprave občinv Spodnjem Podravju za leti 2014 in 

2015, s sprejetimi amandmaji predlagatelja proračuna št. I., II., III., IV. in V.  

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-19, PROTI-2) sprejel predlagani sklep. 

 

 

3. Pobude in vprašanja 

 

Na naši spletni strani so objavljeni pisni odgovori strokovnih služb Občinske uprave: 

 

Odgovori Oddelka za GIK  

 Andreju Korparju na pobudo št. 326/34, 327/34 in 328/34; 

 Branku Brumnu na pobudo št. 329/34 in 330/34; 

 Miroslavu Luciju na pobudo št. 333/34; 

 Petru Pribožiču na pobudo št. 334/34 (delno). 

 

Odgovori Kabineta župana  

 Branku Brumnu na pobudo št. 331/34. 

 

Odgovori Oddelka za NJS 

 Marjanu Kolariču na pobudo št. 332/34. 

 

Odgovori Skupne občinske uprave:  

 Petru Pribožiču na pobudo št. 334/34 (delno); 

 Vladu Čušu na pobudo št. 335/34. 

 

Odgovori Oddelka za splošne zadeve 

 Vladu Čušu na pobudo št. 336/34. 

 

V skladu z 18. členom Poslovnika sveta so bile pred sejo sveta v Kabinetu župana vložene 

naslednje pisne pobude in vprašanja: 
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Marjan Kolarič, svetniška skupina SDS je podal vprašanje in pobudo ter ju na sami seji 

tudi dodatno obrazložil: 

 

Vprašanje št. 337/35: Prebivalci ČS Rogoznica, ki bodo imeli možnost priklopa na 

kanalizacijo, še danes ne vedo, koliko bodo mogli prispevati za priklop na kanalizacijo? 

Obrazložitev:  

V novembru 2013 so se v ČS Rogoznica pričela dela – II. faza projekta Celovito varovanje 

vodnih virov Ptujskega polja in prebivalci še danes ne vedo koliko bodo mogli prispevati za 

priklop.  

 

Daje pobudo št. 338/35:  

- da je višina prispevka za vse, ki se bodo priklopili na kanalizacijo enaka,  

- da so vaščani, kjer se po njihovem zemljišču koplje primarni vod, oproščeni plačila ter 

- možnost plačila na več mesecev. 

Obrazložitev: 

Pri izgradnji odlagališča CERO Gajke, se je za naselje Podvinci in južni del naselja Kicar 

dogovorilo, da se bo zaradi onesnaženosti okolja zaradi bližine Gajk pričelo pospešeno vlagati v 

ta naselja. Januarja 2001 je bila izdelana idejna zasnova, sistem fekalne kanalizacije za naselje 

Podvinci in južni del naselja Kicar. V letu 2002 na zboru vaščanov je bil sklenjen dogovor, da so 

vaščani Podvinc oproščeni plačila priklopa na kanalizacijo. V letu 2008 na zboru vaščanov, ki ga 

je vodil sedanji župan gospod Štefan Čelan, pa je bilo dogovorjeno, da bo prispevek minimalen 

odvisno od višine plačila Mestne občine Ptuj. Po izjavi župana za Štajerski Tednik, naj bi bil 

danes znesek od 2.000,00 do 2.500,00 EUR. Ta znesek je nesprejemljiv, za to prosi za odgovor 

do januarske seje mestnega sveta. 

 

V skladu z drugim odstavkom 18. člena Poslovnika sveta so člani sveta na sami seji pisno in 

izjemoma ustno postavili vprašanja in dali pobude: 

 

Helena Neudauer je postavila vprašanje št. 339/35: Ali je že pridobljeno soglasje za začetek 

del na Panorami? 

Župan je podal odgovor, da je soglasje pridobljeno. 

 

Med drugim je izrekla zadovoljstvo, da je v preteklem tednu bila postavljena razsvetljava v modri 

coni na parkirišču v Dravski ulici. 

 

Vlado Čuš, svetniška skupina Zeleni Slovenije, je vložil naslednje pobude in vprašanja: 

 

Pobudo št. 340/35: Na dnevni red sej mestnega sveta se naj v prvi polovici leta 2014 oziroma 

čim prej uvrsti točka: »Poročilo o stanju okolja v Mestni občini Ptuj za leto 2013«.  

Obrazložitev: Menimo, da je to ena najbolj pomembnih tem, saj se stanje v našem okolju 

neposredno odraža tudi na zdravstvenem stanju občank in občanov Ptuja. Hkrati podatki med 

drugim omogočajo načrtovanje ustreznih ukrepov na področju varstva okolja ter služijo kot 

podlaga za prostorsko, družbeno in gospodarsko planiranje v Mestni občini Ptuj. 

 

Vprašanje št. 341/35: Kako daleč so projekti za ureditev prehoda za pešce pri »Borovem«, 

saj si že dolgo prizadevamo, da bi to nevarno prometno točko uredili tako, da ne bi po 

nepotrebnem ogrožala številnih peščev, ki se dnevno poslužujejo tega prehoda. 

Obrazložitev:  
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Problematika tega prehoda ima za sabo dolgo zgodbo, ki je še zmeraj nismo ustrezno rešili. 

Zeleni Ptuja smo o tej problematiki mestnemu svetu že večkrat izčrpno posredovali svoje 

predloge. Zato predlagamo, da se pri reševanju te pobude in vprašanja najprej seznanite z njimi.  

Na to problematiko je podal svoje strokovno mnenje tudi občinski Svet za preventivo in vzgojo v 

cestnem prometu. Na osnovi naših predlogov je bil ta prehod uvrščen tudi kot proračunska 

postavka v mestnem proračunu, žal brez realizacije. Gre za izjemno pomemben prehod, ki ga 

dnevno množično prečkajo šolarji, številni zaposleni, športniki in športnice, obiskovalci 

prireditev, kupci in drugi.  

 

Pobudo št. 342/35: Predlagajo, da se kurenta, ki je postavljen pri »Borovem« premesti na 

eno izmed novo urejenih krožišč na vpadnicah v Mestno občino Ptuj. Pred tem se ga naj 

obnovi, saj so na njem vidni sledovi vremenskih in drugih vplivov. Verjetno bo potrebno 

tudi soglasje avtorja.  

Obrazložitev: Kurent predstavlja enega najbolj prepoznavnih likov kulturne dediščine in ptujske 

turistične ponudbe. Kar nekaj krožišč, ki smo jih zgradili v zadnjih letih je še prostih za takšno 

obogatitev in verjamemo, da je to izvedljivo že v letu 2014.  

 

Stanislav Brodnjak  se pridružuje predlogu g. Čuša glede umestitve kurenta. 

 

Dajejo pobudo št. 343/35: Za ureditev ceste Kicar, od hišne številke 134 do hišne številke 

141. 

Obrazložitev: 

Prejeli smo dopis s strani občanke iz tega območja občine Ptuj, ki piše tudi v imenu vseh občanov 

iz tega okolja. Gre za 29 stanovanjskih hiš. Pobuda se nanaša na cesto od Krstne mlake do konca 

v Velikem vrhu, problematičen je zadnji del tj. cca 400m cestišča. Ocenjujejo, da je cesta, ki so jo 

v veliki meri (2/3) zgradili z lastnimi sredstvi, zaradi zim, pa tudi vožnje s tovornjaki in pluženja 

s preširokim plugom močno načeta. Bojijo se, da cesta še ene zime ne bo prenesla in prosijo za 

pravočasno ukrepanje s strani pristojnih služb Mestne občine Ptuj. 

 

Dajejo pobudo št. 344/35: Omogoči se naj prenos sej mestnega sveta ter poišče finančno 

racionalna rešitev.  

 

Pobudo: št. 345/35: Predlagamo, da PeTV zagotovi možnost snemanja pobud in vprašanj 

mestnih svetnikov in svetnic pred sejami, izjave vodij svetniških skupin o posameznih 

perečih problemih in sklepih, ki so bili s tem v zvezi sprejeti, pa po sejah mestnega sveta.  

Obrazložitev obeh pobud: 

Svetniška skupina Zeleni Ptuja ves čas podpira prenose sej mestnega sveta in smo med prvimi 

pobudniki za to odločitev. Gre za izboljšanje informiranosti občank in občanov Ptuja o problemih 

v mestu in sprejetih rešitvah, ki se oblikujejo v ptujskem mestnem svetu. Strinjamo pa se, da je 

potrebno poiskati finančno racionalno rešitev, ki jo lahko ponudi tudi katera ptujska TV. Upamo, 

da bo do tega prišlo v letu 2014. Če želijo izvoljeni svetnice in svetniki res delovati pregledno, 

potem po našem mnenju nobena politična stranka oz. svetniška skupina ne bi smela nasprotovati 

prenosom sej ptujskega mestnega sveta. Delo mestnega sveta je namreč javno, to pa najbolje 

dosežemo s prenosom sej.  

 

Milan Trol, svetniška skupina Mladi in upokojenci za delovna mesta s svetniško skupino 

Zeleni Ptuja je dal pobudo št. 346/35: Po sprejemu proračuna za leto 2014 se naj čim prej 

organizira sestanek z Obrtno in Gospodarsko zbornico, z obrtniki in podjetniki, z 
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namenom, da v sodelovanju in v okviru sprejetega proračuna skupaj najdemo dobre rešitve 

za nova delovna mesta.  

Obrazložitev: 

Vzrok pobude je v alarmantnem podatku o številu nezaposlenih v Mestni občini Ptuj v letu 2013. 

Cilj pobude pa je, da poskušamo nezaposlenost znižati, pri čemer nam bo v pomoč tudi sprejeti 

proračun. Gre torej za željo, da z vsemi možnimi ukrepi odpremo nove perspektive našim 

občanom, občankam in v veliki meri tudi mladim.  

Nujno je povabilo Upravne enote Ptuj in vodij oddelkov občinske ter medobčinske uprave, da 

bomo lahko hkrati preverili, kje so tiste prepreke, ki onemogočajo hitrejše reševanje vlog za 

investicije v poslovne projekte. Gotovo je interes nas vseh, da sprostimo prostor za nove 

podjetniške ideje in za nova delovna mesta.  

 

Miroslav Luci je postavil vprašanje št. 347/35: Podjetje Javne službe Ptuj d.o.o. bi naj 

najelo bivše prostore podjetja Nizke gradnje d.d. Zanima ga za koliko časa je predviden 

najem, višina najema in ali se že izvajajo obnovitvena dela za vselitev? 

 

Med drugim je pohvalil izvajalce za postavitev javne razsvetljave v Ulici Lackove čete. Delo je 

bilo opravljeno izredno strokovno, zaključili so ga v dveh dneh brez vidnih posledic. Pove, da bi 

bilo potrebno postopati enako pri izgradnji kanalizacije v Podvincih. 

 

Miran Meško je dal pobudo št. 348/35: Do naslednje seje se naj pripravi poročilo o 

dejanskem stanju CERO Gajk. 

 

Ker drugih pobud in vprašanj ni bilo, je predsedujoči sklenil razpravo o tej točki dnevnega reda. 

 

 

4. Predlog Odloka o spremembah Odloka o porabi proračunske rezerve   

 

Pisna pozitivna stališča Odbora za finance, Odbora za gospodarstvo, Odbora za družbene 

dejavnosti, Odbora za splošne zadeve, Odbora za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo, 
Odbora za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Statutarno pravne komisije, 

so objavljena na naši spletni strani, na naslovu www.ptuj.si, predložena pa so bila tudi na sejo na 

mizo. 

 

Ker se nihče ni priglasil k razpravi o predlogu odloka, je predsedujoči razpravo sklenil in dal na 

glasovanje  

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah Odloka o 

porabi proračunske rezerve, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju 

soglasno sprejel predlagani sklep. 

 

 

5. Osnutek sprememb in dopolnitev Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj -     

nadaljevanje obravnave 

 

Pisna pozitivna stališča Odbora za finance, Odbora za splošne zadeve in lokalno 

samoupravo, Odbora za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo, Odbora za gospodarstvo, 

Odbora za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbora za družbene 

http://www.ptuj.si/
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dejavnosti in Statutarno pravne komisije, so objavljena na naši spletni strani, na naslovu 

www.ptuj.si, predložena pa so bila tudi na sejo na mizo. 

 

Ker se nihče ni priglasil k razpravi o osnutku sprememb in dopolnitev poslovnika, je 

predsedujoči razpravo sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme osnutek sprememb in dopolnitev 

Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 19 prijavljenih h glasovanju 

soglasno sprejel predlagani sklep. 

 

 

6. Predlog Odredbe o spremembi Odredbe o določitvi javnih in rezerviranih parkirnih 

površin na območju Mestne občine Ptuj 

 

Pisni pozitivni stališči Odbora za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in  

Statutarno pravne komisije, sta objavljeni na naši spletni strani, na naslovu www.ptuj.si, 

predloženi pa sta bili tudi na sejo na mizo.  

 

Ker se nihče ni priglasil k razpravi o predlogu odredbe, je predsedujoči razpravo sklenil in dal na 

glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odredbe o spremembi Odredbe o 

določitvi javnih in rezerviranih parkirnih površin na območju Mestne občine Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 18 prijavljenih h glasovanju 

soglasno sprejel predlagani sklep. 

 

 

7. Predlog Sklepa o ravnanju s stvarnim premoženjem v lasti Mestne občine Ptuj 

 

Pisna pozitivna stališča Odbora za finance, Odbora za gospodarstvo, Odbora za okolje in 

prostor ter gospodarsko infrastrukturo,  Odbora za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo 

in Statutarno pravne komisije, so objavljena na naši spletni strani, na naslovu www.ptuj.si, 

predložena pa so bila tudi na sejo na mizo. 

 

Ker se nihče ni priglasil k razpravi o predlogu sklepa, je predsedujoči razpravo sklenil in dal na 

glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o ravnanju s stvarnim 

premoženjem v lasti Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 19 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-17, PROTI-0)  sprejel predlagani sklep. 

 

8. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 

Dominikanski samostan - III. faza 

 

Odbor za finance in Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo sta z večino glasov 

podprla Sklep o potrditvi DIIP-a za izgradnjo Dominikanskega samostana – III. faza. 

http://www.ptuj.si/
http://www.ptuj.si/
http://www.ptuj.si/
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Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je z večino glasov podprl predlog 

sklepa in ga predlagal mestnemu svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu.  

Hkrati  je odbor predlagal, da se pred sprejemom sklepa na sejo mestnega sveta posreduje končna 

finančna projekcija za I. in II. fazo Dominikanskega samostana. 

Odbor za gospodarstvo je obravnaval predlog sklepa in ga mestnemu svetu predlagal v 

obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 

Hkrati je odbor predlagal, da se pristopi k intenzivnemu trženju dvorane in se zagotovijo ustrezne 

vsebine. 

Statutarno pravna komisija k predlogu sklepa ni imela pripomb. 

 

Na mizo na seji je bila s strani Oddelka za GIK predložena informacija o finančni projekciji za I. 

in II. fazo Dominikanskega samostana. 

 

Milan Krajnik je menil je, da manjka poročilo o dokončani I. fazi. Poročilo bi moralo biti 

podano, saj s III. fazo dejansko dokončujemo notranji del adaptacije samostana. Prav tako 

manjka jasen načrt zapolnitve tako hodnikov, kot tudi sob z muzejskimi eksponati, morda tudi s 

sobo Gospodov Ptujskih. Zato je potrebno sprejeti ustrezne dodatne sklepe, da se izdela načrt oz. 

elaborat III. faze z načrtom zapolnitve Dominikanskega samostana z arheološkimi ali drugimi 

muzealskimi eksponati. Hkrati mora biti skozi III. fazo prikazan pričakovan učinek vseh treh faz, 

I., II. in III. faze.  

Župan je menil, da bi sklep v drugem delu moral glasiti: »Mestni svet pripravljavcu gradiva 

nalaga, da pripravi celovit načrt uporabe in učinkov Dominikanskega samostana«. 

Gorazd Žmavc je poudaril, da je potreben razmislek, kajti iz programskega in vsebinskega dela 

se mora redefinirati celoten projekt, kaj je narejeno v I. fazi, kaj bo narejeno v II. fazi ter kako se 

bo zaključila III. faza, saj I. faza še ne daje nobene rešitve. Vsekakor pa je to možnost 

financiranja potrebno izkoristiti, čeprav se razmerje evropskih sredstev do lastnih sredstev  

povečuje. 

Stanislav Brodnjak je predlagal, da se prične proces (narejenih je bilo že veliko študij) o celoviti 

ureditvi tega kareja, kajti če je že sedaj relativno pesimistična napoved, da tudi III. faza ne bo 

končana, praktično ostajamo na dveh tretjinah ali pa še manj končanja projekta. Smiselno bi bilo 

dati iniciativo, da se začne z načrtnim pripravljanjem končne pozicije kareja Dominikanski 

samostan, kar je ključna zadeva.  

To kar je predlagal g. Brodnjak, bodo tudi pripravili, je povedal župan. 

Branko Brumen je povedal, da podpira celovito rešitev in zaključek tega največjega in 

najpomembnejšega kulturnega projekta našega mandata, da se tudi odgovori tistim najbolj 

očitnim kritikam, da smo Ptuju vzeli arheološki muzej, čeprav tega ne vidi tako. Podpira pa, da se 

najde celovita rešitev ter da se ta projekt tudi celovito zaključi, da bomo nanj lahko tudi ponosni. 

Ker pa je v proračunu za leto 2014 kar velik znesek namenjen za Dominikanski samostan, je 

vprašal, ali je to predvidena naša udeležba za ta projekt? 

Župan je pojasnil, da je iz proračunu za leto 2014 razvidna druga faza, faza, za katero že imamo 

zagotovljen denar. Za tretjo fazo pa je v proračunu postavka z minimalnim vložkom, saj brez 

predvidene postavke projekta ni možno oddati. 

 

Ker druge razprave o predlogu sklepa ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 

identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za Dominikanski samostan - III. faza, v 

predloženem besedilu. 
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Mestni svet pripravljavcu gradiva nalaga, da pripravi celovit načrt uporabe in učinkov 

Dominikanskega samostana. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-19, PROTI-3) sprejel predlagani sklep. 

 

 

9. Predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega programa (IP) za Dominikanski samostan - 

III. faza 

 

Odbor za gospodarstvo, Odbor za socialno, varstvo, zdravstvo in kulturo, Odbor za okolje 

in prostor ter gospodarsko infrastrukturo so z večino glasov podprli predlog sklepa za 

izgradnjo Dominikanskega samostana - III. faza. 

Odbor za finance ni podprl predloga Sklepa o potrditvi Investicijskega programa (IP) za 

Dominikanski samostan - III. faza. 

Statutarno pravna komisija k predlogu sklepa ni imela pripomb. 

 

Ker se nihče ni priglasil k razpravi o predlogu sklepa,  je predsedujoči razpravo sklenil in dal na 

glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega 

programa (IP) za Dominikanski samostan - III. faza, v predloženem besedilu. 

Mestni svet pripravljavcu gradiva nalaga, da pripravi celovit načrt uporabe in učinkov 

Dominikanskega samostana. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-18, PROTI-3) sprejel predlagani sklep. 

 

 

10. Predlog Sklepa o opredelitvi glede Zakona o davku na nepremičnine   

 

Pisna pozitivna stališča Odbora za finance, Odbora za splošne zadeve in lokalno 

samoupravo, Odbora za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbora za 

gospodarstvo in Statutarno pravne komisije, so objavljena na naši spletni strani, na naslovu 

www.ptuj.si, predložena pa so bila tudi na sejo na mizo. 

 

Branko Brumen je izrazil zadovoljstvo, da je realizirana pobuda, ki je bila podana na zadnji seji 

sveta, in da se bo postopek peljal dalje. 

Milan Krajnik je izpostavil, da je iz strukture našega proračuna razvidno, da so prihodki vsaj 

adekvatni kriznim razmeram v katerih se nahajamo in morda v občini boljši, kot so na državnem 

nivoju. Za tiste, ki so plačniki tega davka, ta ne predstavlja nemogoče obveznosti, ki je ne bi 

mogli izpolniti (ali gre za področje kmetijstva, obrtništva ali fizičnih oseb). Če ne želimo imeti 

davka na nepremičnine, moramo vedeti, kaj je alternativni ukrep, če ne, to potem pomeni 

znižanje pokojnin, znižanje plač in zmanjšana socialna varnost prebivalstva.  

Župan je pojasnil, da je davek na nepremičnine povsod po svetu izvirna in originalna pristojnost 

lokalne samouprave. Denar, ki bi ga iz davka na nepremičnine imeli na lokalnem nivoju, bi se 

namenil za investicijske transfere, če pa tega davka ne bi imeli na lokalnem nivoju, pa se ta denar 

nameni za socialne transfere, za katere pa imamo v državi kar precej rezerv. Državi smo 

predlagali, naj raje dvigne davek na prodajo nepremičnin.  

http://www.ptuj.si/
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Milan Krajnik je menil, da gre za politiko sanacije države kot celote, ki ima prednost pred 

občinsko politiko. 

Branko Brumen je v nadaljevanju podal številke, ki jih je na Odboru za splošne zadeve in 

lokalno samoupravo povedala ga. Tanja Farič, in kaj uvedba davka v predlagani obliki pomeni za 

Mestno občino Ptuj. Ker smo svetniki Mestne občine Ptuj, smo predlagali, da Mestna občina Ptuj 

temu nasprotuje. 

 

Ker druge razprave o predlogu sklepa ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o opredelitvi glede Zakona 

o davku na nepremičnine, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-18, PROTI-4) sprejel predlagani sklep. 

 

 

11. Predlog Sklepa o zadržanju uporabe Soglasja k spremembi cene storitev obveznih 

občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja za oskrbo s pitno vodo – oskrba s pitno 

vodo v Mestni občini Ptuj in Sklepa o višini subvencioniranja cene storitev obveznih 

občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja za oskrbo s pitno vodo – oskrba s pitno 

vodo v Mestni občini Ptuj 

 

Pisna pozitivna stališča Odbora za finance, Odbora za gospodarstvo in Odbora za okolje in 

prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Statutarno pravne komisije, so objavljena na naši 

spletni strani, na naslovu www.ptuj.si, predložena pa so bila tudi na sejo na mizo. 

 

Ker se nihče ni priglasil k razpravi o predlogu sklepa, je predsedujoči razpravo sklenil in dal na 

glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o zadržanju uporabe 

Soglasja k spremembi cene storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva 

okolja za oskrbo s pitno vodo – oskrba s pitno vodo v Mestni občini Ptuj in Sklepa o višini 

subvencioniranja cene storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva 

okolja za oskrbo s pitno vodo – oskrba s pitno vodo v Mestni občini Ptuj, v predloženem 

besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju 

soglasno sprejel predlagani sklep. 

 

 

12. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun uporabnin in občinskih taks v 

Mestni občini Ptuj 

 

Na mizo je bil predložen čistopis predloga sklepa, ki predvideva tudi določitev vrednosti točke za 

izračun uporabnin v Mestni občini Ptuj, objavljen pa je tudi bil na spletni strani mestne občine.  

 

Odbor za finance in Odbor za gospodarstvo sta podprla predlog sklepa za izračun občinskih 

taks. 

http://www.ptuj.si/
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Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ni podprl predloga sklepa in 

županu predlagal preučitev smiselnosti predlaganega sklepa in morebiten umik predloga sklepa iz 

dnevnega reda 35. seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj. 

Statutarno pravna komisija k predlogu sklepa ni imela pripomb in ga je predlagala mestnemu 

svetu v obravnavo in  sprejem v predloženem besedilu. Čistopis predloga sklepa z dne 13. 12. 

2013 je komisija potrdila korespondenčno.  

 

Miran Meško je povedal, da je bilo iz predloženega sklepa razvidno, da bi bil letni efekt 

povišanja med 20 in 100 EUR, in ker je odbor zagovarjal racionalnost, je bila tudi smiselna 

odločitev, da se o takšnih sklepih naj ne bi razpravljalo, saj nastane več stroškov s pripravo kot z 

uveljavitvijo sklepov. 

 

Ker ni bilo druge razprave o predlogu sklepa, je predsedujoči razpravo sklenil in dal na 

glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke 

za izračun uporabnin in občinskih taks v Mestni občini Ptuj, v čistopisu z dne 13. 12. 2013. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-21, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

 

13. Predloga Sklepov o prenosu nekategorizirane ceste med občinske ceste: 

a) parc. št. 246/11 in 251/8, obe k.o. 392-Krčevina pri Ptuju  

b) parc. št. 176/14, 148/4, 148/6, 148/22, 148/23 in 148/27, vse k.o. 389-  

     Nova vas pri Ptuju 

 

Pisni pozitivni stališči Odbora za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in  

Statutarno pravne komisije, sta objavljeni na naši spletni strani, na naslovu www.ptuj.si, 

predloženi pa sta bili tudi na sejo na mizo.  

 

Ker se nihče ni priglasil k razpravi o predlogu sklepov, je predsedujoči razpravo sklenil in dal na 

glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predloga Sklepov o prenosu 

nekategorizirane ceste med občinske ceste: 

a) parc. št. 246/11 in 251/8, obe k.o. 392-Krčevina pri Ptuju  

b) parc. št. 176/14, 148/4, 148/6, 148/22, 148/23 in 148/27, vse k.o. 389- 

    Nova vas pri Ptuju, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-23, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

 

14. Volitve in imenovanja:  

a) Predlog Sklepa o imenovanju Volilne komisije Mestne občine Ptuj  

b) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega  

zavoda Mestno gledališče Ptuj 

c) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju nove predstavnice Mestne 

občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda ZRS Bistra Ptuj 

http://www.ptuj.si/
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d) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju nove predstavnice Mestne 

občine Ptuj v Svet zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda OŠ Olge Meglič 

 

a) Predlog Sklepa o imenovanju Volilne komisije Mestne občine Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa, da se v Volilno komisijo Mestne občine Ptuj 

imenujejo:  

1. Tomaž Neudauer – za predsednika, Maja Majnik Berghaus – za namestnico predsednika, 

2. Miran Šalamun – za člana, Dejan Rožmarin – za namestnika člana, 

3. Mladenka Bogatinovski – za članico, Marija Skaza – za namestnico članice 

4. Zvonko Hajduk – za člana, Jakob Rajh – za namestnika člana. 

Predlog sklepa je bil 12. 12. 2013 objavljen na spletni strani Mestne občine Ptuj. 

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo ter Statutarno pravna komisija sta se 

seznanila s postopkom.  

 

Ker se v razpravi o predlogu sklepa nihče ni priglasil k besedi, jo je predsedujoči sklenil in dal na 

glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju Volilne 

komisije Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju 

soglasno sprejel predlagani sklep. 

 

b) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega 

zavoda Mestno gledališče Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa, s katerim se kot predstavniki Mestne občine Ptuj v 

Svet zavoda javnega zavoda Mestno gledališče Ptuj imenujejo Branka Bezeljak, Lidija Majnik, 

Peter Pribožič in Franjo Rozman. 

Predlog sklepa je bil 12. 12. 2013 objavljen na spletni strani Mestne občine Ptuj. 

 

Odbor za socialno, varstvo, zdravstvo in kulturo je bil seznanjen s postopkom o imenovanju 

predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda Mestno gledališče Ptuj. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in nanj ni imela pripomb. 

 

Ker se v  razpravi o predlogu sklepa nihče ni priglasil k besedi, jo je predsedujoči sklenil in dal 

na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju 

predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda Mestno gledališče Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-22, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

c) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju nove  

predstavnice Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda ZRS Bistra Ptuj 
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Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa, da dr. Edvardu Kendi zaradi odstopa preneha 

dolžnost člana Sveta zavoda javnega zavoda ZRS Bistra Ptuj in da mestni svet za novo članico 

imenuje Tatjano Vaupotič Zemljič. 

Predlog sklepa je bil 12. 12. 2013 objavljen na spletni strani Mestne občine Ptuj. 

 

Odbor za gospodarstvo in Odbor za družbene dejavnosti sta se seznanila s postopkom. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in nanj ni imela pripomb. 

 

Ker se v razpravi o predlogu sklepa nihče ni priglasil k besedi, jo je predsedujoči sklenil in dal na 

glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti 

člana in o imenovanju nove predstavnice Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda 

ZRS Bistra Ptuj, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 22 prijavljenih h glasovanju 

soglasno sprejel predlagani sklep. 

 

d) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju nove  

predstavnice Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 

OŠ Olge Meglič 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa, da Miranu Mešku zaradi odstopa preneha dolžnost 

člana Sveta zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda OŠ Olge Meglič in da mestni svet 

za novo članico imenuje Andrejo Alič. 

Predlog sklepa je bil 12. 12. 2013 objavljen na spletni strani Mestne občine Ptuj. 

 

Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s sklepom in nanj ni imel pripomb. Statutarno 

pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in nanj ni imela pripomb. 

 

Ker se v razpravi o predlogu sklepa nihče ni priglasil k besedi, jo je predsedujoči sklenil  in dal 

na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti 

člana in o imenovanju nove predstavnice Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda OŠ Olge Meglič, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 20 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-19, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

 

15. Informacije 

 

Župan je podal naslednje informacije:  

 18. decembra 2013, je prisotne povabil na prednovoletni sprejem v slavnostno dvorano 

ptujskega gradu; 

 26. decembra 2013,  je prisotne povabil  na proslavo ob Dnevu samostojnosti in enotnosti; 
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 31. decembra 2013, je prisotne povabil  na tržnico na Silvestrovanje na prostem;  

 prisotne je povabil  v poročno dvorano, da nazdravimo novemu letu; 

 naslednja, 36. redna seja mestnega sveta bo predvidoma v ponedeljek, 20. januarja 2014. 

 

Drugih informacij ni bilo, zato je predsedujoči sklenil razpravo o tej točki dnevnega reda. 

 

SKLENITEV SEJE: 

Ker je bil dnevni red 35. seje sveta izčrpan, se je predsedujoči navzočim na seji zahvalil za 

udeležbo in sodelovanje na seji ter sejo sklenil ob 16.30 uri. 

 

 

Zapisnik pripravili:  

Kornelija F. Orlač in                                             

Anica Paj 

 

 

 

   Dr. Štefan ČELAN, 

župan Mesne občine Ptuj 

 

  

 

 

 

 

 

 


